

Announcements for 5-23-2021

2021 年 5 月 23 日報告事項

1. This week's prayer focus is for our daily repentance and for living before the Lord in humility.
本週禱告焦點：為我們每天謙卑地在神面前悔改、生活禱告。
2. On June 6th, we will resume our children's preschool and elementary Sunday school classes during the first service. We hope to see your children there!
6 月 6 日兒童主日學第一堂的學前班和小學班重啓。希望看到您的孩子。
3. We are thankful that the proposed project for renovating the sanctuary was approved last Sunday. We will continue to keep the congregation updated as we move forward.
為上主日通過了裝修聖所的提案感恩。我們將繼續向會眾通告進程。
4. There will be a virtual congregation meeting on Sunday, June 13th at 11:30 AM. The main agenda of the meeting will be voting for the new church officers. A Zoom link will be provided when we get closer to the date.
6 月 13 日星期天上午 11 點半召開在線會員大會，為選舉教會新職員投票。臨近會議日期時將提供 Zoom 鏈接。
5. With the recent updates from the CDC and New York State, the board is still discussing how to best move forward regarding masks and social distancing.
疾控中心和紐約州近日更新了防疫指導，教會執事會尚在討論是否更新口罩和社交距離等措施。
6. As more and more people get vaccinated, we want to encourage everyone to come back and worship in person. It is a blessing to be able to come together and fellowship with one another in person.
隨著越來越多的人接種疫苗，我們鼓勵大家回來參加實體敬拜。能夠彼此見面，一起團契是一種祝福。
7. Sermon speakers:
下週講員

	May 30
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Young

崇拜講員

	五月三十日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	崔牧師